

Life in Old Kuwait

الحياة في الكويت القديمة



Kuwait in the Past

Life in old Kuwait was simple. People lived in small houses. Men worked as fishermen and traders. Women took care of children. Children helped their parents. Life was hard but happy.

الكويت في الماضي كانت الحياة في الكويت القديمة بسيطة. عاش الناس في بيوت صغيرة. عمل الرجال صيادين وتجاراً. اعتنت النساء بالأطفال. ساعد الأطفال والديهم. كانت الحياة صعبة، ولكن سعيدة.



Souk Al Mubarakiya

سوق المباركية



Souk Al Mubarakiya

Souk Al Mubarakiya is an old market. It is in Kuwait City. It has many shops and restaurants. People buy clothes and food there. Families eat tasty food there. It shows the beauty of Kuwait.



My Holiday





My Holiday

Holidays are fun. I went to Dubai on holiday. I went with my family. We enjoyed shopping. We visited Burj Khalifa. It was a nice holiday.



How to Protect the Earth





How to protect the Earth

We should protect our Earth. We can plant more trees. We should not throw rubbish on the ground. We can recycle paper, and plastic. We should use less water and electricity. That keeps the Earth beautiful.

كيف نحمي الأرض يجب أن نحمي كوكب الأرض. يمكننا زراعة المزيد من الأشجار. يجب ألا نرمي القمامة على الأرض. يمكننا إعادة تدوير الورق والبلاستيك. يجب أن نستخدم كميات أقل من الماء والكهرباء. هذا يجعل الأرض جميلة ونظيفة.



The Lion and the Mouse

الأسد و الفار

Topic Sentence

My favourite story is 'The Lion and the Mouse'

The Lion and the Mouse

Detail 1

a small mouse and a big

Detail 2

catching the mouse

Detail 3

saving the lion

Concluding Sentence

This story teaches us to be kind and helpful.

The Lion and the Mouse

My favourite story is 'The Lion and the Mouse'. It is about a small mouse and a big lion. The lion catches the mouse one day. He lets the mouse go free. Later, the mouse saves the lion from a net. This story teaches us to be kind and helpful.

الأسد والفأر

قصتي المفضلة هي الأسد والفأر. تدور حول فأر صغير وأسد كبير. يمسك الأسد الفأر في أحد الأيام. لكنه يطلق سراحه بحرية. لاحقًا، ينقذ الفأر الأسد من الشبكة. تعلمنا هذه القصة

أن نكون لطفاء ومساعدين.



The Importance of Stories

أهمية القصص



The Importance of Stories

Stories are important in our lives. They teach us lessons. They help us understand people. Stories make us feel well. They help us use our imagination. Stories make us happy and wise.

أهمية القصص مهمة في حياتنا لأنها تعلمنا دروسًا مفيدة. تساعدنا على فهم الناس ومشاعرهم. تجعلنا نشعر بالسعادة والراحة. كما تساعدنا على استخدام خيالنا بطريقة جميلة. القصص تجعلنا نفكر ونتعلم. إنها تجعلنا سعداء وحكماء في حياتنا.

